
Referat af tennis generalforsamling 31. Okt 2016 kl 19.00 

Â  

Â  

Dirigent Tina Folkman (fra hovedbestyrelsen) 

Referent Charlotte Sommerfeldt 

Â  

Generalforsamling er lovlig indkaldt. 

Â  

Orientering fra forkvinden Margit Enevoldsen. 

Bestyrelsen består af 4 medlemmer. 

I år er vi steget til 50 medlemmer, sidste år var vi 46 medlemmer. Så vi har et stigende medlemstal ! 

Dalende tilmelding til arrangementerne i klubben. 

Vi indgik et samarbejde med DGI, skolen og vores ungdomstræner Daniel Hjort, hvor 80 elever 

deltog. 

Til vores junior træning deltog ca 8 juniorer før sommerferien. Rikke Jensbøl og Henrik Adrian 

overtog, da Daniel stoppede til ferien. Og børnene fortsatte træningen. 

12 gange skumtennis er planlagt over vintersæsonen. 

Adhoc udvalg er nedsat til skumtennis. 

En mulig kommende juniortræner, Laurits, deltog ved første skumtennisgang den 30.10.16. 

20 har betalt til skumtennis sæsonen. 

Om lokaler; vi kan evt bruge hovedbestyrelsens lokale til opbevaring af materialer. Tina 

undersøger. 

Â  

Orientering om budget og regnskab 

Budgetteret med et underskud på 3900. 

For 3/4 års regnskab er der p.t et overskud på 9674. 

Vi har ikke brugt noget på materiel. 

Vi talte om at bruge nogle penge på materialer til juniortræningen, når det bliver regnvejr og 

træningen rykkes indendørs i klubrummet. Den kommende mulige juniortræner Laurits er indstillet 

på at afvikle træning uanset vejr, og derfor at tilbyde aktiviteter indendørs, hvis banerne ikke kan 

bruges. 

Â  

Ingen indkomne forslag 

Â  

Valg 

Lis valgt til kasserer for et år. 

Charlotte valgt. 

Adhoc udvalg, valgt Rikke Jensbøl og Henrik Adrian til skumtennis afvikling. 

Â  

Evt 

Intet 

Â  

Charlotte Sommerfeldt 

Â  

Â  
 


